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From: Zwarts, TM (Titia) (IRF/IDB)
Sent: Tue 3/23/2021 9:32:35 AM

Subject: RE: vraag vervoer patienten

Received: Tue 3/23/2021 9:32:36 AM

este [EKEDH
Dank voorje uitleg en het uitzoeken hiervan. Deze informatie helpt ons zeker!

Groet, [EEL

Verzonden:

EIED) EEE inv. ri

insdag 23 maart 2021 10:10
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ds [5.1.26 | ] @minvws.nl>;[ERT @minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

Naar aanleiding van jouw vraag heb ik contact gehad met collega’s van de beleidsdirectie Curatieve Zorg. Op basis daarvan kan

ik je het volgende meegeven:

= Inzet Defensie (personeel in zorginstellingen) wordt besproken in driehoeksoverleg tussen VWS, Defensie en GGD GHOR.

Daar bepalen we de prioriteiten en checken we of alle stappen die moeten gebeuren voordat Defensie wordt ingezet als last

resort zijn genomen. Dan gaat Defensie op factfinding en besluiten ze of ze wel of niet nodig zijn en wat ze moeten leveren.

es Over vervoer hebben we het daar niet, en (dus) ook niet over aanschaf van MICU’s.

e In de zomer van 2020 is in het IC-opschalingsplan van het LNAZ afgesproken dat de 25 RAV’s met kleine aanpassingen

(geen aanschaf) aan hun huidige vervoerscapaciteit het MICU-vervoer in een volgende golf aan zouden kunnen. Als er over

langere afstand zou moeten worden vervoerd, kan er gebruik worden gemaakt van de reserve MMT-helikopter. Er zijn geen

afspraken gemaakt over de noodzaak van MICU-vervoer door Defensie.

+ Defensie heeft eigen rollen en taken in tijden van crises die overlappen met het werkveld van VWS. Zo is het

Calamiteitenhospitaal in het UMC Utrecht beschikbaar voor de opvang van groepen militaire en civiele slachtoffers van

rampen en crises in binnen- en buitenland. In het verlengde daarvan kunnen we ons voorstellen dat Defensie zelf - na een

eigen evaluatie van de eerste golf - heeft besloten dat ze hun eigen MICU-capaciteit nodig hebben.

Hoop dat deze informatie jullie helpt in het overleg met Defensie over hun voorstel.

Groeten van | EES

van: [IEENIEEEEED)SEEM0 minvws.nl>
Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 14:28

minfin.nl>

minvws.nl>; EE, EE. CE BE ERED) minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

noCIE]

Dit speelt byj ons in de DGCZ kolom. Vanuit PDC19 wordt defensie ingezet tbv vaccinatie en testen. Wat betreft

onderstaande moet ik je doorverwijzen naar mijn collega

Groet
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[JEEZ(IRF 1DB) @minfin.nl>

Datum: vrijdag 19 mrt. 2021 11:26 AM

Aan: 5.1.2e SEEDY) IEEE minvws.nl>
Onderwerp: vraag vervoer patienten

cone EEN
Ik belde je zojuist met de vraag in hoeverre jullie het noodzakelijk en/of wenselijk achten dat Defensie kan helpen of

ondersteunen bij het vervoer van hoog intensieve zorg patiénten bij corona. Past dat binnen het beleid?

1288161

Als je daar mij niet meer over te pakken krijgt telefonisch, zou het fijn zijn als je het even op de mail kan zetten. Veel dank

alvast!

Groet!
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